
Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

Protokół nr 2.2025 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 27 stycznia 2025 r. 

 
Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025 o godz. 13:53, a zakończono o godz. 14:06 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 radnych. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Farys 
2. Jarosław Jałocha 
3. Sylwester Jedlikowski 
4. Beata Łukawska 
5. Marek Mikos 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Cezary Szwajda 
10. Grzegorz Wanat 
11. Donata Zębala 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
Dyskusja : 
Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk otworzyła posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty  
i przywitała wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 9 członków Komisji 
Budżetu i Oświaty oraz zaproszeni goście. Nieobecni nieusprawiedliwieni– Radna Donata Zębala  
i Radny Cezary Szwajda. Wiceprzewodnicząca stwierdziła kworum do prac Komisji.  
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

Wiceprzewodnicząca Komisji zamknęła punkt 1. 

 

2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
 
Planowany porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Przyjęcie protokołów: Nr 17.2024 z posiedzenia komisji w dniu 20.12.2024 r., Nr 18.2024 z 

posiedzenia komisji w dniu 30.12.2024 r., Nr 1.2025 z posiedzenia komisji w dniu 14.01.2025 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kunów na lata 2025-2044. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Kunów na 2025 rok. 



6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 
opłat w 2025 roku pobieranych przez uczelnie i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form  
i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 

7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie posiedzenia.   

 
Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że porządek posiedzenia zawiera  
8 punktów i zapytała, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku posiedzenia.  
Nie zgłoszono żadnych uwag.  
 
Wiceprzewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Cezary Szwajda, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła proponowany 
porządek posiedzenia.  
 
Porządek posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 

3. Przyjęcie protokołów: Nr 17.2024 z posiedzenia komisji w dniu 20.12.2024 r., Nr 18.2024  
z posiedzenia komisji w dniu 30.12.2024 r., Nr 1.2025 z posiedzenia komisji w dniu  
14.01.2025 r.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że na tabletach radnych wgrane zostały  
3 protokoły i zapytała, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu nr 17.2024 z dnia 20.12.2024 r.? 
Nie zgłoszono żadnych uwag.  
 
Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie protokół nr 17.2024 z posiedzenia Komisji Budżetu  
i Oświaty z dnia 20.12.2024 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 17.2024 z posiedzenia komisji w dniu 20.12.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Cezary Szwajda, Donata Zębala 



 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła protokół nr 
17.2024 z dnia 20.12.2024 r.  
Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 20.12.2024 r. znajduje się w teczce nr 17 znak: Or.0012.3. 
_.2024 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk  zapytała, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu nr 
18.2024 z dnia 30.12.2024 r.? 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag.  
Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie protokół nr 18.2024 z posiedzenia Komisji Budżetu  
i Oświaty z dnia 30.12.2024 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 18.2024 z posiedzenia komisji w dniu 30.12.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Cezary Szwajda, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła protokół  
nr 18.2024 z dnia 30.12.2024 r.  
Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 30.12.2024 r. znajduje się w teczce nr 18 znak: Or.0012.3. 
_.2024 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk  zapytała, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu nr 
1.2025 z dnia 14.01.2025 r.? 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag.  
Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie protokół nr 1.2025 z posiedzenia Komisji Budżetu  
i Oświaty z dnia 14.01.2025 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 1.2025 z posiedzenia komisji w dniu 14.01.2025 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Cezary Szwajda, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła protokół nr 1.2025 
z dnia 14.01.2025 r.  
Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 14.01.2025 r. znajduje się w teczce nr 1 znak: Or.0012.3. _.2025 
 
Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 3. 



4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kunów na lata2044. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk  poprosiła Panią Justynę Radlak Pracownika Referatu 
Finansowego  o przybliżenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kunów na lata 2025-2044. 
 
Pracownik Referatu Finansowego Justyna Radlak omówiła wprowadzone zmiany do projektu uchwały 
w sprawie WPF Gminy Kunów na lata 2025-2044.  
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk  podziękowała za przybliżone informacje  
i zapytał radnych, czy są jakieś pytania, uwagi do projektu uchwały?  
 
Radni nie zgłosili pytań.  
Wiceprzewodnicząca poprosiła radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania.   
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2025-2044. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Cezary Szwajda, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2025-
2044. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 4. 
 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Kunów na 2025 rok. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk  poprosiła Panią Justynę Radlak Pracownik Referatu 
Finansowego  o przybliżenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Kunów na 2025 rok. 
 
Pracownik Referatu Finansowego Justyna Radlak omówiła wprowadzone zmiany do projektu uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2025 rok. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk  podziękowała za przybliżone informacje  
i zapytał radnych, czy są jakieś pytania, uwagi do projektu uchwały?  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił o przybliżenie informacji na temat 
planu wydatków  na zakup węgla i energii elektrycznej oraz jaki jest podział środków?  



Pracownik Referatu Finansowego Justyna Radlak poinformowała, że wydatki dotyczą Świetlicy 
Środowiskowej w Chocimowie, do Urzędu spływają faktury odrębne za zakup węgla oraz odrębne na 
zakup energii elektrycznej.  W Planie wydatków przewidziano na zakup węgla 6 tys. złotych oraz na 
zakup energii elektrycznej 15 tys. złotych – wydatkowanie w 2025 r.  
 
Radny Sylwester Jedlikowski zapytał o środki rozliczeniowe z lat ubiegłych ze szkoły podstawowej.  
 
Pracownik Referatu Finansowego Justyna Radlak poinformowała, że do dnia 31 grudnia 2024 r. każda 
placówka oświatowa na terenie Gminy Kunów miała odrębny rachunek, na który były wpłacane 
dochody za żywienie dzieci i z tych środków były płacone faktury za energię. W bieżącym roku rachunki 
dochodów własnych zostały zlikwidowane, natomiast nadpłaty za energię elektryczną przekazywane są 
do Gminy.  
 
Radny Sylwester Jedlikowski zapytał o pomniejszoną kwotę JDU?  
 
Pracownik Referatu Finansowego Justyna Radlak poinformowała, że w bieżącym roku nie będzie 
płacone JDU, natomiast w planie były te środki ujęte, w związku z powyższym zdjęto środki i mogą 
zostać przesunięte na inne zadania.  
 
Radni nie zgłosili więcej pytań.  
Wiceprzewodnicząca poprosiła radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania.   
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2025 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Cezary Szwajda, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2025 rok. 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 5. 
 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2025 roku pobieranych przez uczelnie i placówki doskonalenia dla 
nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk  poprosiła Panią Anetę Szloser - Tyczyńską Sekretarz Gminy 
o przybliżenie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2025 
roku pobieranych przez uczelnie i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form i specjalności kształcenia 
oraz planu podziału środków. 
 



Sekretarz Gminy Aneta Szloser - Tyczyńska omówiła  projektu uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2025 roku pobieranych przez uczelnie i placówki 
doskonalenia dla nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków i dodała, że 
został on zaopiniowany przez Niezależny Samorządny Związek Zawodowy Solidarność oraz Związek 
Nauczycielstwa Polskiego – Zarząd Oddziału w Kunowie.  
 
Radny Marek Mikos zapytał czy co roku są wykorzystywane środki przez placówki oświatowe? 
  
Sekretarz Gminy Aneta Szloser – Tyczyńska poinformowała, że placówki oświatowe wykorzystują 
kwoty, lecz jest to zależne ilu nauczycieli z danych placówek podejmie studia podyplomowe bądź 
będzie się kształciło w różnych kierunkach.  
 
Radni nie zgłosili więcej pytań.  
Wiceprzewodnicząca poprosiła radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania.   
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat  
w 2025 roku pobieranych przez uczelnie i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form i specjalności 
kształcenia oraz planu podziału środków. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Cezary Szwajda, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2025 roku pobieranych 
przez uczelnie i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu 
podziału środków. 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 6. 
 

7. Sprawy różne. 
Nie zgłoszono spraw różnych.  
 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Maria Pająk  podziękowała członkom Komisji oraz gościom za udział  
w posiedzeniu i zamknęła posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty. 
  
Nagranie z posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 7 do protokołu (płyta CD). 
 
 
Przygotował(a): Paulina Biernat 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


